
YIL: 04    SAYI: 141 26 KASIM 2024 SALI FİYATI: 15 TL

Özelleştirme İdaresi, Alsancak bölgesindeki alana 30 katlı bina yapmak istiyor

Konak Belediyesi Veteriner
İşleri Müdürlüğü, patili
dostları satın almayıp
sahiplenmenin önemine
dikkat çeken etkinliğe ev
sahipliği yaptı. Can dostlarla
patiseverleri bir araya
getiren etkinlikte kedi ve
köpeklerden dört tanesi
sahiplendirildi. Turgutlu
Belediye Başkanı Çetin
akın ilçede sahiplendirme
kampanyası başlattı. n s.7

Sokak hayvanları
için seferberlik
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Muğla Planlama ajansı’nın
araştırmasına göre, Muğla

halkının mutfak, hijyen, giyim
ve sosyal harcamalarında
büyük bir kısıntıya gittiği

ortaya çıktı. Vatandaşlar en
çok ulaşım giderlerinden

tasarruf ediyor. n s.3

Muhalif belediyelere kayyım atayarak vatan-
daşa hizmeti engelleyen iktidar, bu kez de

belediye gelirlerine kısıtlama getirdi.
selçuk’ta Tarım Bakanlığı’na ait olan ve 50
yıldır belediye tarafından işletilen Meryem

ana Otoparkı, bu yıl tahsis edilmedi.
Belediye gelirlerinin yüzde 65’ni sağlayan
otopark için selçuk halkı tepki verirken,
Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu sengel

eylem başlattı
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SEFERİHİSAR

YETİŞKİn:
aYağinizi
DEnK alin 
Seferihisar Belediye Başkanı
İsmail Yetişkin, ege Saati’nin
konuğu oldu. Belediyelere
yönelik başlatılan
soruşturmaları değerlendiren
Yetişkin, Başkanlarımızın
üzerlerine oynama politikası
var. Önümüzdeki dönem
iktidarız, ayağınızı denk alın”
diye konuştu. n 3’te

Sıcak ve kurak
olacak!

Prof. Dr. Murat Türkeş,
“İzmir, 2050 yıllarnda

sıcak ve kurak bir kent
olacak” dedi. s.8

Meteorolojİ verilerine göre son 40
yılın en kurak aylarını geçiren İzmir’de
barajlar alarm veriyor. İZSU verilerine
göre 19 Haziran’da doluluk oranı yüzde
27.73 olarak ölçülen tahtalı Barajı’nda
su miktarı 19 Kasım itibarıyla yüzde
12.29’a kadar geriledi. Gördes
Barajı’ndaki su miktarı da yüzde
11.19’dan 1.63’e düştü. n S.8

İzmir kuraklıkla
karşı karşıya

Manisa'nin alaşehir ilçesindeki
Yunus Emre Derneği üyeleri kendi
ürettiği ürünleri satarak elde ettiği
gelirle 220 üniversite öğrencisine
burs veriyor. s.6

Tarihi Elektrik
Fabrikası’nın imar
planlarının değiştirilerek
yüksek yapılaşmaya
açılmasına tepki gösteren
Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu,
“İsteğimiz, Elektrik
Fabrikası’nın restore
edilerek kamusal kullanıma
açılması” dedi.  n 2’de

Tarihi ranta teslim
etmeyiz 
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Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu, İzmir’in
en önemli simgelerinden biri
olan Tarihi Elektrik
Fabrikası’nın Özelleştirme
İdaresi’nce imar planlarının
değiştirilerek yüksek
yapılaşmaya açılması
çalışmalarına karşı TMMOB
İzmir İl Koordinasyon Kurulu
tarafından düzenlenen
toplantıya katıldı.

Elektrik Fabrikası’nın
kamusal kullanıma açılması
gerektiğinin altını çizen Konak
Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, “Elektrik
Fabrikası, bizzat Mimarlar
Odası İzmir Şubesi tarafından
zamanında tescillenmiş bir bina.
Dünyada buna endüstri mirası
diyorlar. Artık üretim yapılmasa
bile fabrikalar artık üretimden
çekilse bile bir kent hafızası ve
belleği olarak farklı
fonksiyonlarla işlevlendirilip o
kentte kamunun kullanımına
açılıyor. Bizim de burada
isteğimiz Elektrik Fabrikası’nın

restore edilerek kamunun elinde
kalması ve kamusal kullanıma
açılması. Bu bir miras, bu
mirasa bu kentli sahip çıkmak
zorunda. Bunun içerisinde
herhangi bir bölümün 30 kat
imara açılması kabul edilemez.
Buranın turizm ticaret
fonksiyonuna dönüşerek

özelleştirilmesi kabul edilemez.
Çok uzun zamandır başta
Büyükşehir Belediyesi olmak
üzere kentin aktif odaları
tarafından da talip olunan ve
hep kamusal kullanım için
dönüştürülmek istenen bir
mekân. Bu mekânın tekrar İzmir
Büyükşehir Belediyesi elinde ve

tekrar kamusal kullanıma
açılması kentin kültür sanat
hayatında, gençlerin, çocukların
ve hepimizin kullanacağı mekân
olarak hayata geçmesi
gerekiyor. Bunun için de bütün
kenti yanımızda olmaya ve
bizimle birlikte dayanışmaya
davet ediyoruz” dedi.

Tarihi ranta
teslim etmeyiz

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ile eğitimciler, İzmir Büyükşehir Belediyesi ile
Nitelikli Eğitim Üretken Öğretmen Derneği (NE-DER)
iş birliğiyle düzenlenen Nitelikli Eğitim Çalıştayı’nda
bir araya geldi. Ahmed Adnan Saygun Sanat
Merkezi'nde düzenlenen çalıştayda, eğitimin sorunları
ve bu sorunların çözümü için atılması gereken adımlar
konuşuldu.

Sorunları biliyorum
Öğretmenler Günü’nün kendisi için en özel

günlerden biri olduğunu belirten Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, “Bir öğretmen çocuğuyum.
Babam öğretmendi. İnsanların hayatında mutlaka
onların kalplerine dokunmuş, onları iyi insan yapmış,
sevgi ve merhametle tanıştırmış, insan olmamıza dair
binlerce güzelliği bize anlatmış bir öğretmen mutlaka
vardır. Onlardan birisi benim babam. Eğitim
camiasının içinde doğdum. Babam bu ülkenin sorunları
ile fazlaca dertlenen bir insandı. Bir dönem de 6 ayda
bir farklı okullara sürüldü. O nedenle ben ilkokulu 10
farklı okulda okudum. Babamdan dolayı öğretmenlerin
yaşadığı sorunları biliyorum” diye konuştu.

Ülkenin ciddi sorunları olduğunu, bu nedenle
siyasete girdiğini belirten Başkan Tugay,
“Öğretmenlere hakkını teslim etmek istiyoruz. Eğitim
emekçilerinin yanında olacağız. Böyle bir cumhuriyette
ve Türkan Saylan gibi çok değerli insanların, aslında
çok değerli katkılar verdiği bu ülkede nasıl oluyor da
biz bugün hala tarikatların çocukları bir tarafa
çekmesine engel olamıyoruz. Bu gerici durumu nasıl
yaşıyoruz, anlayamıyorum. Bir yerde birilerinin

çıkarları var. Bir yerlerde birilerinin iktidar hesapları
var. Çocuklarımız, dostlarımız, insanlarımız eğitim
almasın istiyorlar. Eğitim alıp da doğruları bilsin
istemiyorlar. Ne kadar cahil olursa bir toplum o kadar
kolay yönetiliyor” diye konuştu.

Türkiye'ye eğitim
reformu çağrısı

Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman’ın ilçede başlattığı
sahiplendirme ve kısırlaştırma
seferberliği tüm hızıyla devam ederken
Veteriner İşleri Müdürlüğü bünyesinde
hizmete açılan yeni kedi kısırlaştırma
ünitesi ile kısırlaştırma operasyonları
iki katına çıkartıldı. Modern cihazlarla
ve uzman veterinerlerle desteklenen
kısırlaştırma ünitesinde can dostları
için işlem yaptırmak isteyen
vatandaşların 439 10 10 (dâhili 5)
numaralı telefonu arayarak randevu
almaları gerektiği ifade edildi.
Sokak hayvanlarının kısırlaştırılıp,
aşıları yapılarak yaşatılması gerektiğini
savunan Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, “Başından beri yerel
yönetimlerin çalışmalarını hayvanları
katletmek için değil, yaşatmak için
gerçekleştirmesi gerektiğini
savunuyoruz. Her canlının yaşam
hakkına saygı duyuyoruz. İlçemizde
yaşayan can dostlarımızın sağlığı ve
rehabilite edilmesi için çalışmaya
devam edeceğiz. Büyük ve güzel
ilçemiz Buca,  sessiz sakinlerine ev
sahipliği yapmayı sürdürecek” diye
konuştu.

Buca’da kısırlaştırma
seferberliği

Özelleştirme İdaresi tarafından 30 katlı bina yapılmak istenen Tarihi Elektrik Fabrikası
alanı İzmir gündeminden düşmüyor. Belediye başkanları izin vermeyeceklerini açıkladı

Öğretmen Ayşe
Küçük’e ziyaret 

Gaziemir Belediye Başkanı Ünal
Işık, 24 Kasım Öğretmenler Günü
dolayısıyla, Şehit Fethi Bey Lisesi’nde
eğitim görürken Türkçe
öğretmenliğini yapan Ayşe Küçük’ü
evinde ziyaret etti. Ziyarete, Ayşe
Küçük’ün kendisi gibi öğretmen olan
eşi Musa Küçük’te katıldı.
Öğretmeniyle birlikte okul yıllarında
yaşadıkları anıları konuşan Başkan
Ünal Işık, Ayşe Küçük’ün hayatında
bıraktığı izlerden ve eğitim
yolculuğuna kattığı değerlerden
bahsetti.

“Bugün bulunduğum noktada
sizin emeğinizin payı çok büyük.
Sadece bilgiyi değil, doğruyu, adaleti
ve iyi bir insan olmayı da öğrettiniz”
diyen Başkan Işık, “İyi ki sizin
öğrenciniz olmuşum. Hayatımıza
katkınız çok büyük. Yüreğimde
hissettiğim bir dokunuşunuz vardı
bize. Bizlere bir öğrenci olarak değil
de bir evlat gibi yaklaştınız. İyi ki
varsınız” dedi.

Dik duran nesillere
ihtiyacımız var

Karabağlar Belediye Başkanı Helil
Kınay, Çınarlı Rekreasyon Alanı’nda
Yeni Nesil Köy Enstitüleri Derneği
tarafından düzenlenen kahvaltıda
öğretmenler ve köy enstitüsü
mezunlarıyla buluştu 

Öğretmenlerle ve köy enstitüsü
mezunlarıyla buluşmaktan mutluluk
duyduğunu belirten Karabağlar
Belediye Başkanı Helil Kınay,
“Buradaki herkes aslında Atatürk’ün
yolculuğunun; laik, çağdaş, aydınlık,
hepimizin hak ettiği yaşamın birer
parçası” dedi. Herkesin bu yolda
yürüdüğünü belirten Başkan Kınay,
“Bu yol hepimizin yolu. Ama bu yolda
en önemli süreç öğretmenlerimiz.
Boyun eğmeyen, önünü iliklemeyen,
dik duran öğretmenlerimizin
yetiştireceği dik duran nesillere
ihtiyacımız var. Yeni Kuşak Köy
Enstitüleri benim için Atatürk’ün
Türkiye’sinin ve Cumhuriyet’in, en
önemli yapı taşıdır” şeklinde konuştu.

Güçlü kadın, güçlü
toplum demektir

Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu, "25 Kasım
Kadına Yönelik Şiddete Karşı
Uluslararası Mücadele Günü"
nedeniyle bir mesaj yayımladı.
Başkan Çerçioğlu mesajında şunları
kaydetti:

“Kadınlarımızın ekonomik
bağımsızlıklarını desteklemek, eğitim
ve istihdam olanaklarını artırmak
bizlerin öncelikli hedefleri arasında yer
almaktadır. Ancak bunlar da yeterli
değildir; aynı zamanda yasaların,
şiddetin önlenmesinde caydırıcı bir
şekilde uygulanması gerekmektedir.
Kadınlarımızın güçlü ve özgür bireyler
olabildiği bir toplumda şiddetin
köklerinin kuruyacağına olan
inancımız tam. Adaletin sağlanması
için hiçbir bahaneye, hiçbir "iyi hal"
indiriminin arkasına sığınılmamalıdır.
Kadınların haklarını ve yaşamlarını
güvence altına almak, ulusal ve
uluslararası sözleşmelere sadık
kalarak mümkün hale gelecektir.
Bizler; bu kapsamda, ‘İstanbul
Sözleşmesi’ gibi kadınlara pozitif
ayrımcılık sağlayan hukuki
düzenlemelerin önemine bir kez daha
dikkat çekiyoruz. Güçlü kadınlar,
güçlü toplumların temelidir. Bu
vesileyle, şiddete maruz kalmış tüm
kadınlarımızı saygıyla anıyor, kadın
erkek demeden herkesin bu
mücadelede sesini yükseltmesini
diliyoruz.”

26 Kasım 2024 Salı
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TELE1’de yayınlanan ve
Nurettin Sönmez’in sunduğu Ege
Saati programında bu hafta
Seferihisar Belediye Başkanı
İsmail Yetişkin siyasi gündemi ve
kentteki projelerini anlattı. 

İstanbul ve Ankara Büyükşehir
Belediye Başkanları ve
belediyelere yönelik başlatılan
soruşturmaları itibarsızlaştırma
olarak gören Başkan Yetişkin,
‘Meyve veren ağaç taşlanır’ dedi.
Başlan Yetişkin, “Sayın Ekrem
İmamoğlu ve Mansur Yavaş’ın
yaptıkları ortadadır. Kendilerini
kanıtlamış vaziyetteler. İkinci kez
büyükşehirleri kazandılar.
Belediyelerini de çoğalttılar.
Üzerlerine oynama politikası var.
Ekrem başkanımız da Mansur
başkanımız da ‘denetlemeye açığız,
usulsüz olan bir şey varsa yargı
önünde hesap vermeye hazırız’
dediler. Genel başkanımızın yaptığı
açıklamadan ben şunu
çıkarıyorum: Önümüzdeki dönem
iktidarız, ayağınızı denk alın” diye
konuştu.

Bunca sıkıntıya rağmen
İktidarın muhalif belediyelere

uyguladığı borç kıskacından
etkilendiklerini söyleyen Başkan
Yetişkin, sözlerini şöyle sürdürdü:

“Hiç ayrım yapmadan
üzerimize geliyorlar. İster 6 binlik
bir nüfus olsun ister 16 milyonluk
bir büyükşehir olsun. SGK
olayında bizim bir dönem
öncesinde başlayan bir
pazarlığımız olmasına rağmen
hiçbir şekilde uzlaşamadık.
Geldiğimiz noktada elimizde olan
tapuları sunduk. ‘Hangisini
beğenirseniz alın, yeter ki
borçlarımızdan kurtulalım’ dedim.
Oradan en küçük iki yeri seçmişler.
Üzüm yemek değil niyetleri
bağcıyı dövmek. Bunca kıskaca ve
ekonomik sıkıntılara rağmen söz
verdiğimiz gibi hizmet ettik.
Halkımız bizi tekrar seçti.
Sığacık’ta işgaller vardı onları
kaldırdık. Yeni parklar yaptık. Söz
verdiğimiz gibi kısa orta ve uzun
vade olarak seçim döneminde
verdiğimiz vaatleri
gerçekleştirmeye çalışıyoruz. Şu an

çok büyük ekonomik sıkıntılar
yaşadığımız için yakın zamanda
yapmamız gereken vaatleri
yapmaya başladık. 5 yılda
vaatlerimizi bitirmeyi hedefliyoruz.
Yeni pazar yeri hedefimiz var.
Halk marketleri açmaya devam
ediyoruz. Halk fırın açtık. Ekmek 7
liradan satılıyor. Halk marketteki
üreticilerle beraber çalışıyoruz.
Halkın ucuz gıdaya ulaşmasını
sağlıyoruz”

Sosyal yardımlar
İlçede uygulanan hizmetlerle dar

gelirli başta olmak üzere birçok kes-
ime yardım ettiklerini söyleyen
Başkan Yetişkin, “Seferikart ile
birçok evin durumuna göre kart
veriyoruz. Belirli miktarda para yük-
lüyoruz. Halk marketlerden istedik-
leri alışverişi yapıyorlar. Belirli
dönemlerde eğitime verdiğimiz
destek var. Kırtasiyede kartla
alışveriş yapmasını sağlıyoruz.
Üniversiteyi kazananlara meclis
kararıyla verdiğimiz bir destek var.
Geçen dönem ücretsiz halk giyim
mağazası kurduk. İnsanlar rencide
olmayacak şekilde alışveriş yapıy-
orlar. Evde sağlık ve temizlik ek-
ibimiz var. Bunlar çok teşekkür
alıyor. Kentimiz emekli bölgesi.
Çocuklar anne babalarını bize
emanet ediyorlar. Biz de elimizden
geleni yapıyoruz. Yaş alma
merkezimiz var. Günümüz
koşullarında emekliler artık doğru

düzgün maaş bile alamıyorlar.
Bazen sabah erken çıkıp kahveye
giderim emeklilerle sohbet ederim.
Ama artık eskisi gibi gelmiyorlar.
Onlar da ‘sabah 50 lira çay akşam
50 lira çay biz başa çıkamıyoruz’
dediler. Parklara gittiklerini
söylediler, bulmaca çözdüklerini
söylediler. İçim acıdı.
Sosyalleşmeleri lazım. Öyle olunca
Seferiçınar yaş alma merkezimizi
kurduk. Bin 500’e yakın üyesi var.
Atölyelerimiz var içeride ücretsiz
atölyelere katılıyor. Hiçbir bedel
ödemeden çay içip arkadaşlarıyla
bir araya gelip sosyalleşebiliyor.
Bazen organizasyon da yapıyoruz.
Halk lokantası da açmak istiyoruz.
Belediyemize olan kooperatifimi-
zle beraber çalıştığımız bir
zeytinyağı fabrikamız var.
Normalde üretici zeytinyağını sık-
tırırken hak verir. Biz bu bedeli en
düşük tutmaya çalışıyoruz.
Zeytinyağı ile ilgili birçok tanıtım
yapıyoruz. Çiftçimizi desteklemeye
çalışıyoruz.  Önümüzdeki hafta-
larda zeytin festivali gerçekleştire-
ceğiz” dedi. 

İlk sakin ince
Türkiye’nin ilk sakin ilçesi

seçilen Seferihisar’da var olan iki
İOS kenti başta olmak üzere 12
İOS kentini birleştirmek
istediklerini söyleyen Başkan
Yetişkin, sözlerini şöyle noktaladı:

“Dünyanın sakin ilçeleri

arasında yer alan Seferihisar’ın
Türkiye’nin ilk sakin ilçesi
seçilmesini de değerlendirdi.
Başkan Yetişkin, “Geleneksel
yaptığımız şeyleri yapmaya
çalışıyoruz. Bunu teknolojiyle
birleştiriyoruz. Daha az araba
kullanımı, daha çok bisiklet-yaya
yürüyüşleri. Daha fazla güneş
enerjisi gibi. İnsanların refahları
arttıkça da bu felsefeye sahip
çıkmaya devam ediyorlar.  İON
kentleri biliyorsunuz 12 tane.
Bunlardan iki tanesi bizim
ilçemizde mevcut. Birisi Teos birisi
Lebedos. Kentlerin hepsini bir
araya getirmeye çalışıyoruz, bunun
öncülüğünü yapıyoruz. Eski
zamanda birçok ticari alışveriş,
kültürel alışveriş yapmışlar. Her
şehrin kendine özgü özelliği var.
Bunların arasında iki tane de Yunan
adası var. Biri Samos biri Sakız
adası. Onlarla da ilişkimiz çok iyi.
İzmir Büyükşehir Belediyesinin bu
sene turizm fuarı var. Temayı İON
Kentleri üzerinden belirledik. İl
kültür turizm müdürlüğü de bizimle
iletişime geçti destek vermek
istediklerini söyledi. 3 yıldır süren
bir proje. Yeni seçim oldu başkanlar
değişti. Önümüzdeki ay tekrar bir
toplantı yapıp sunum yapacağız.
Mavi bayraklı plajlarımızın sayısını
arttırmaya çalışıyoruz. Seferihisar
tarım ve turizm kenti. Görevim
süresinde de bunun üzerinde
ilerlemek istiyoruz”

Yetişkin: İmkanları seferber ederek vatandaşa hizmet ediyoruz

Muğla Planlama Ajansı’nın (MUPA) yaptığı araştırma
sonuçlarına göre Muğla’da insanların yüzde 57,9’unun
mutfak harcamalarında kısıntıya gittiği ortaya çıktı.
Erkeklerde mutfak harcamalarını
kıstığını söyleyenlerin oranı yüzde
51,4’ken, kadınlarda bu oranın yüzde
64,1 ile çok daha fazla olduğu
görüldü. Mutfak harcamalarını en çok
kısan yaş grubu ise yüzde 69 ile 55-64
yaş grubu oldu. Bu oran 65 yaş üstü
grupta yüzde 60’a yakın olarak
ölçüldü. Krizin etkilerinden birisi de
giyim harcamalarındaki düşüşte ortaya çıktı. Muğla
halkının yüzde 70,8’inin ekonomik kriz nedeniyle yeni

kıyafet alamadığını belirtti. 
Mutfak harcamalarındaki kısıntı gibi yeni giyim
harcamalarında da kadınların oranının erkeklere göre daha

yüksek olduğu görüldü. Buna göre,
kadınların yüzde 75,7’si giyim-kuşam
harcamalarında kısıntıya gittiğini
belirtirken, bu oran erkeklerde yüzde 66
seviyelerinde ölçüldü. Yaş aralığı arttıkça
yeni giyim-kuşam harcamalarındaki düşüş
de arttı. 65 yaş üstü yurttaşların yüzde
20,2’si artık hiçbir yeni kıyafet almadığını
söylerken, yüzde 16,1’i bu kalemdeki

harcamalarını çok kıstığını, yüzde 35,3’ü de eskiye göre
harcamalarını azalttığını kaydetti. 

Yoksulluk
Muğla’yı
sardı

Sıkıntılara rağmen 
hizmetten vazgeçmedik

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ın talimatıyla Tarımsal
Hizmetler Dairesi Başkanlığı da üç ayı aşkın
süredir hayvancılıkla geçimini sürdüren
çiftçilere desteklerine devam ediyor. Ekipler
son olarak meraları tamamen yok olan
Karşıyaka Sancaklı Mahallesi başta olmak
üzere Bayraklı Doğançay Mahallesi ile Tire
ve Bayındır’daki üreticilere kaba yem desteği
ulaştırdı. Hayvanların sağlıklı besleneceği
şartlar oluşuncaya kadar yardıma devam
edecek ekipler, 4 bölgeye toplam 175 ton
kaba yem, 50 ton da kesif yem olmak üzere
toplam 225 ton yem dağıtacak.

Sancaklı’daki dağıtımda çalışmalar
hakkında bilgi veren İzmir Büyükşehir
Belediyesi Tarımsal Hizmetler Dairesi
Başkanlığı’nda görevli Ziraat Mühendisi
Aylin Işık, “Ağustos ayında İzmir olarak
büyük bir afet yaşadık. Biz bu alanda bir
tutam otu kalmayan, meraları yanan
köyümüze destekte bulunuyoruz” dedi.

Çiftçilere 225 
ton yem desteği

Yaşar Üniversitesi, dünyadan 749 üniver-
sitenin girmeyi başardığı Times Higher Edu-
cation (THE) Disiplinlerarası Bilimler
kategorisinde yer alan Türk vakıf üniver-
siteleri arasında 7’nci, Ege Bölgesi’nde bulu-
nan vakıf yüksek öğretim kurumları
arasında ise 1’nci sırada yer aldı.

Üniversitelerin interdisipliner alanda
yaptıkları katkıyı ölçmek için hazırlanan
Times Higher Education (THE) Disiplinler-
arası Bilimler 2025 sıralamasında 92 ülkeden
749 üniversite yer aldı. Sıralama yapılırken
üniversitelerin 2019-2023 yılları arasındaki
akademik çalışmalarının verileri Elsevier’in
Scopus veri tabanından alındı. Yaşar Üniver-
sitesi, THE Disiplinlerarası Bilimler 2025
sıralamasına katılan Türk vakıf üniversiteleri
arasında 7’nci, Ege Bölgesi’nde yer alan vakıf
yüksek öğretim kurumları arasında ise 1’nci
olma başarısını elde etti.

Yaşar Üniversitesi
dünya listesinde

16-21 Kasım tarihleri arasında, Azerbay-
can’daki Dünya Okulu, Landau Okulu ve 132-
134 No’lu Eğitim Kompleksi’nden gelen 9-16
yaş grubundan 14 katılımcıyla gerçekleştir-
ilen programda, öğrenciler uzay teknoloji-
lerini yakından öğrenme fırsatı buldu.
Astronot simülatör eğitimleri, Mars’ta
kolonileşme, Ay’a uçuş simülasyonları gibi
etkinliklere katılan öğrenciler, aynı zamanda
takım çalışması ve liderlik becerilerini
geliştirme imkânı da elde ettiler. Azerbay-
can Uzay Ajansı Azercosmos'un Uzay
Akademisi Müdürü İmran Mukhtarov, Uzay
Kampı Türkiye ile gerçekleştirilen programın
çok başarılı geçtiğini vurgulayarak, "Uzay
Akademimiz ve Uzay Kampı Türkiye iş birliği,
Türk dünyasında uzay alanında farkındalık
yaratarak geleceğin uzay liderlerinin
yetiştirilmesine zemin hazırlamanın yanı
sıra, dostluğu güçlendirmeyi amaçlıyor" sö-
zlerine yer verdi.

Uzay kampında 
eğitim aldılar
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Selçuk'a
ekonomik kayyım

Türkiye, Esenyurt, Tunceli,
Ovacık, Mardin, Batman ve
Halfet belediyelerine atanan,
kayyımları tartışırken farklı bir
karar ise CHP’li İzmir Selçuk
belediyesine geldi.

Belediye’nin 50 yıldır önemli
bir gelir kaynağı olan Meryem
Ana otoparkı, Tarım ve Orman
Bakanlığı tarafından
belediyeden alınmak isteniyor.

Bu durum, hem belediye
başkanı hem de yerel halk
tarafından büyük tepkilere yol
açtı.

Neden, 50 yıldır belediye
yönetiminde olan otopark,
devralınmak isteniyor. Otopark
işletilmesinin el değiştirmesi,
belediyenin finansal durumunu
olumsuz etkileyecek ve hizmet
kalitesinin düşmesine neden
olabilecektir.

Otopark gelirlerinin azalması,
belediyenin yol, altyapı, temizlik
gibi temel hizmetlere
ayırabileceği bütçeyi de
azaltacaktır. Bu durum, ilçede
yaşayan insanların yaşam
kalitesini olumsuz etkileyecektir.
Sosyal projeler duracak, bütçe
azalacak, sosyal yardımlar
kesilecek. İlçenin ekonomisini
de olumsuz etkileyebilir.

İki dönemdir ilçeyi yöneten
belediye başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel, bir direniş başlattı.
Karardan vazgeçilmesi için AK
Partili yöneticilerle ve bakanlık
yetkilileri ile görüştü. “Kararı
gözden geçirin, yoksa 'belediye
kapanabilir' diye defalarca
açıkladı. Ancak sonuç alamadı. 

Bu kez e direniş çadırı kurdu.
Binlerce vatandaş destek verdi,
sadece ilçeden değil, İzmir
dışından siyasiler ve
sanatçılardan Filiz Başkan’a
destek yağdı…

Başkan kararında haklı… 
Bu direnişin sonucunu

yaşayıp göreceğiz.
Ancak, AK Parti, ilk olarak

CHP’li belediyelere SGK
borçlarını ödettirmekle başlattığı
operasyonlara, şimdi ise
ekonomik olarak zayıflatmaya
çalışıyor. Selçuk ilçesi için
alınan bu karar, diğer
belediyeler sıçrayacak be
bakanlıkla ve vakıflardan tahsis
edilen birçok yer ellerinden
alınmaya çalışılacaktır.

Diğer belediyelere kayyım
atanırken, Selçuk belediyesine
ekonomik kayyım atanmak
istenmiştir.

Filiz başkan ve Selçuk halkı
direnişle ‘Ekonomik kayyıma’
izin vermeyecektir…

MEHMET İNMEZ

Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, ilçede yaşayan
vatandaşların taleplerini ve
ihtiyaçlarını yerinde dinlemek
için Erzene ve Kazım Dirik
Mahallelerinde ziyaretlerde
bulundu. Başkan Eşki, sokak
sokak gezerek vatandaşlarla
sohbet etti, esnafın sıkıntılarını
dinleyip hayırlı işler diledi.
Vatandaş odaklı hizmet
anlayışıyla dikkat çeken Başkan
Eşki, her kesimden insanın
sorunlarına çözüm üretmeyi
amaçladığını ifade etti.

"Bornova’yı hep birlikte
yönetiyoruz" diyen Başkan Eşki,
“Halkımızın beklentilerini en iyi
şekilde karşılamak için
sahadayız. Belediye olarak
yatırımlarımızı masa başında
değil, vatandaşlarımızla
konuşarak belirliyoruz. Bu
sayede daha güçlü bir Bornova

için adımlar atıyoruz” ifadelerini
kullandı.

STK’ler ile dayanışma
Başkan Eşki, mahalle

ziyaretlerinin yanı sıra Türkiye
Emekli Astsubaylar Derneği
(TEMAD) Bayraklı Şubesi
Lokali, Ege Yörükleri Kültür ve
Dayanışma Derneği ile Türkiye
Briç Federasyonu’nun Bornova
temsilciliğini de ziyaret etti.
Dernek yöneticileri ve
üyeleriyle bir araya gelerek fikir
alışverişinde bulundu. Sivil
toplum kuruluşlarının toplumsal
dayanışmadaki önemine değinen
Başkan Eşki, “Birlikte
çalıştığımız her kurum
Bornova’nın kalkınmasına katkı
sunuyor. Her zaman
yanlarındayız ve destek olmaya
devam edeceğiz” şeklinde
konuştu.

Altyapı yatırımlarında tarihi bir
adım daha atarak Çeşme’de doğal
gaz çalışmalarını başlatan Çeşme
Belediye Başkanı Lâl Denizli,
çalışmaları yerinde inceledi.
Denizli, “Çeşme’ye doğal gazı
getiren ilk kadın belediye başkanı
olacağımın sözünü vermiştim. O
sözü yerine getirmek için tüm
çalışmalarımız hızla devam ediyor”
dedi. 

Çeşme, modern altyapı
yatırımlarıyla her geçen gün daha
yaşanabilir bir hale geliyor.
İzmirGaz ile koordineli yürütülen
doğal gaz çalışmaları kapsamında
pilot bölge olan Musalla
Mahallesi’nde 5 km’lik ilk doğal
gaz hattı döşeme süreci hızla devam
ediyor. İlk etapta Ocak ayı sonunda,
bölgeye doğal gaz ulaştırılacak.

Musalla Mahallesi’nden sonra ise
diğer mahallelerde çalışmalar etap
etap planlanacak. 

Musalla Mahallesi’nde devam
eden doğal gaz altyapı çalışmalarını
yerinde inceleyen Çeşme Belediye
Başkanı Lâl Denizli, şunları
kaydetti: 

“Şu anda Çeşme’mizin Musalla
Mahallesi’ndeyiz. Doğal gaz için
çalışmalarımız tam gaz devam
ediyor. Çeşme’ye doğal gazı getiren
ilk kadın belediye başkanı
olacağımın sözünü vermiştim. O
sözü yerine getirmek için tüm
çalışmalarımız hızla devam ediyor.
Fen İşleri ekiplerimiz, İzmirGaz’ın
kıymetli emekçileri, mühendisleri,
saha personeli burada. Birlikte
ortak bir çalışma ile Çeşme’mizi
daha güzel yarınlara taşıyacağız.”   

Meryem Ana Evi otopark
gelirlerinin Efes Selçuk
Belediyesi’nden alınmak için
tahliye yazısı gönderildi.
Belediye bütçesinin yüzde 60’ını
oluşturan ve belediyenin
gelirlerinin büyük kısmının
kesilmesine neden olacak tahliye
ile ilgili tepkiler gelmeye devam
ediyor.

Efes Selçuk Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel, ilçede
“Meryem Ana Evi” nöbeti
başlattı. Başkan Sengel, tüm Efes
Selçuk halkını, sivil toplum
örgütlerini, siyasi parti
temsilcilerini ve vatandaşları bu
nöbete katılmaya davet etti.

Başkan Ceritoğlu Sengel,
"Bütün Efes Selçukluları yarın
çok geç olmadan Meryem Ana
Evi'ne bekliyoruz. İzmir'deki
herkesi, yerel yönetimlerin
kıymetini bilen vatandaşları da
bu çağrıya kulak vermeye davet
ediyorum" dedi.

Başkan Ceritoğlu Sengel,
bugüne kadar uzlaşı ile sonuç
almayı hedeflediklerini, ancak
son noktada mücadelenin
Meryem Ana Evi’nde kurulacak
çadırla büyütüleceğini belirtti.

Sengel; "Meryem Ana Evi'nin
gelirinin Efes Selçuk halkının
hakkı olduğunu savunuyoruz.
Bugüne kadar yaptığımız
görüşmelerde herkes haklı
olduğumuzu kabul etti. Ancak
gelinen noktada taleplerimizin
sonuçsuz kaldığını görüyoruz"
diye konuştu.

Başkan Ceritoğlu Sengel,
ayrıca, Milli Parklar Bölge
Müdürlüğü'nün, Meryem Ana

Evi'ndeki gişelerdeki işletmeyi
devralmadan önce iki memurun
geldiğini ancak belediye
emekçilerinin Efes Selçuk
Belediyesi’nin alandan tahliye
olmayacağını belirttiklerini
anlattı.

Sengel, "Buradan Selçuk
Belediyesi değil, Efes Selçuk
halkı tahliye olacaktır" diyerek,
halkı haklarını savunmaya
çağırdı. Meryem Ana Evi’nin
gelirlerinin halkın hakkı
olduğunu vurgulayan Başkan
Ceritoğlu Sengel, nöbete katılım
çağrısını yineledi. Sengel,
"Hangi siyasi görüşten olursa
olsun, herkesin yanımızda
olmasını bekliyoruz " dedi.

Meryem Ana Evi otopark
gelirlerinin Efes Selçuk halkının
hakkın olduğuna dikkat çeken
Başkan Ceritoğlu Sengel;
“Meryem Ana Evi’ndeyiz.
Nöbetteyiz. Tahliye edilen
Selçuk Belediyesi değil, Efes
Selçuk halkı olacaktır. Ve
Meryem Ana Evi’nin gelirleri
Selçuk halkına ait olduğu için
halkın hakkını hep birlikte
korumaya davet ediyorum sizleri.
Efes Selçuk’ta hangi siyasi
partiye mensup olursa olsun,
İzmir’de hangi siyasi partiye
mensup olursa olsun haklı ve
hakkın yanında olan bütün
herkesi şayet bana söyledikleri
samimiyette iseler bu samimiyeti

Meryem Ana Evi’ndeki nöbette
göstermelerini de talep
ediyorum. Halkın ve haklının
yanında olmaya davet ediyorum
herkesi, her siyasi aktörü.  Bugün
giden yarın gelir diye bir durum
asla söz konusu olmaz ve nasıl
zaman içerisinde tüm ören
yerlerinin gelirlerinden Efes
Selçuk ve birçok yerel yönetim
olduysa yarın çok geç olmadan
bir arada hakkımızı aramaya bir
belediye başkanı olarak değil bir
yurttaş olarak davet ediyorum.
Yarın ve ondan sonraki günlerde
nöbetteyiz tüm belediye olarak.
Hepinizle Meryem Ana Evi’nde
nöbet çadırında buluşmak üzere”
dedi. 

Herkesin sorununu çözüyoruz

Çeşme’ye doğal gaz geliyor…

‘Meryem Ana Evi’nde
‘Direniş’ nöbeti

Ücretsiz su tasarruf
aparatı 

Su kaynaklarının daha verimli kullanıla-
rak geleceğe daha yaşanabilir bir De-
nizli bırakmak için çalışan Büyükşehir
Belediyesi DESKİ, Bayramyeri Meyda-
nı’nın ardından Gazi Bulvarı’nda da üc-
retsiz su tasarruf aparatı dağıtmaya
başladı. Musluk başlıklarına takılarak
su akışını düzenleyen ve yüzde 40 ta-
sarruf sağlayan su tasarruf aparatlarını
Gazi Bulvarı’ndaki Candoğan Parkı
önünde kurduğu stantta dağıtan
DESKİ, burada vatandaşları su proto-
kolüne de dahil ediyor. İki dağıtım nok-
tasının yanında vatandaşlar,
www.deski.gov.tr’den de su tasarruf
aparatı için müracaat edebiliyor.
DESKİ, online başvuru yaparak su pro-
tokolüne dahil olan vatandaşların ad-
reslerine su tasarruf aparatlarını
gönderiyor. Denizlililer ayrıca DESKİ
ana hizmet binasından da tasarruf
aparatlarını ücretsiz temin edebiliyor.

Başkan Sengel’den tarihi çağrı: Herkesi Meryem Ana Evi’ndeki nöbetimize bekliyoruz!

26 Kasım 2024 Salı
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Aydın Kitap Fuarı’nın bugünkü
konukları Prof. Dr. Celal Şengör, yazar
ve Cumhuriyet Halk Partisi önceki dönem
İzmir Milletvekili Mustafa Balbay ile
gazeteci yazar Özer Akdemir oldu. Kita-
plarını imzalat-
mak ve
söyleşilere
katılmak üzere
çevre illerden
ve Aydın’ın
ilçelerinden
binlerce vatan-
daş Aydın
Kitap Fuarı’na
geldi. “Aydın’-
daki Çevre Mü-
cadelesinden
Doğa ve
Direniş Öykü-
leri” isimli
söyleşisiyle okurları ile buluşan Özer
Akdemir’in ardından Prof. Dr. Celal
Şengör söyleşi ve imza etkinlikleriyle
Aydın Kitap Fuarı’nda yer aldı.
Söyleşilere vatandaşlar yoğun ilgi gös-
terdi. Siyasetçi yazar Mustafa Balbay’ın
imza gününde ise uzun kuyruklar oluştu.

FUARA BEKLİYORUZ
Başkan Çerçioğlu, tüm vatandaşları

Aydın Kitap Fuarı’nı ziyaret etmeye
davet ederek, “Ev sahipliğimizde düzen-
lenen Aydın Kitap Fuarı açıldığı ilk gün-
den bu yana binlerce ziyaretçiyi ağırladı.
Her yaştan vatandaşımızın severek takip

ettikleri yazarlar,
sanatçılar ve bilim
insanlarıyla buluş-
tuğunu görmek bi-
zler için mutluluk
verici. Fuarımız
yarın, 24 Kasım
Pazar günü sona
erecek. Bir kez
daha tüm vatan-
daşlarımızı Aydın
Kitap Fuarı’nı zi-
yaret etmeye davet
ediyoruz”
ifadelerini kul-
landı.

Aydın Kitap Fuarı’na katılarak eser-
lerini imzalayan şair Arzu Güler, Fuar
Aydın’ı çok beğendiğini belirterek, “İn-
sanın kendine yapabileceği en büyük
yatırımdır bilgi. Bunun üstüne yok. Eski
tekstil fabrikasının bu kadar güzel dizayn
edilmiş bir bina olabileceğini ben düşüne-
memiştim, bravo diyorum, kutluyorum
Büyükşehir Belediyesi’ni” dedi.(BU BİR
İLANDIR)

Aydın Büyükşehir Belediyesi gerçekleştirdiği çalış-
malar ile kente değer katmaya devam ediyor. Büyükşehir
Belediyesi’nin Kuşadası’ndan Buharkent’e, Didim’den
Çine’ye Aydın’ın tüm ilçelerinde hayata geçirdiği çalış-
malar vatandaşlardan da tam not alıyor.

Fen İşleri Dairesi
Başkanlığı ekipleri,
Efeler ilçesi Girne Ma-
hallesi’nde bulunan
Girne Bulvarı ile Lefkoşa
Bulvarı kesişiminde yer
alan bölgede kavşak
yapım çalışmasını
tamamladı. Şehrin ana
arterlerinden olan bulvar-
ların kesişiminde yapımı
tamamlanan kavşak ile
trafik akışı hızlandı, yol
sürücüler için daha
güvenli hale geldi.

Kavşak yapım çalış-
masının tamamlanmasının ardından bölgede çalışmalarına
başlayan Büyükşehir Belediyesi Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı ekipleri, çevre düzenleme ve peyzaj çalış-
malarını hayata geçirdi. Bulvarlar üzerinde refüj yenileme

çalışması da gerçekleştiren ekipler, kavşak üzerinde çim
serimi, çiçek dikimi ve düzenleme çalışmaları gerçek-
leştirdi. Girne Mahallesi Muhtarı Şule Çıvkaroğlu, mahal-
lelerinde gerçekleştirilen çalışmalardan memnuniyet
duyduklarını belirterek Aydın Büyükşehir Belediye

Başkanı Özlem Çerçioğlu’na
teşekkür etti. Çıvkaroğlu,
“Mahallemize yaptığı
hizmetler için öncelikle
Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Özlem
Çerçioğlu’na gönülden
teşekkür ediyorum. Kadın bir
muhtar olarak, kadın bir
başkanımız olmasından
ayrıca büyük bir gurur duyuy-
orum. Çalışmaların başlaması
ve tamamlanmasıyla ma-
hallemiz, rahat, konforlu ve
güvenli bir kavşağa kavuştu.
Bu düzenleme sayesinde olası

kazaların da önüne geçilmiş oldu. Aydınımızın önemli yol
güzergâhlarından biri olan bu alanın böylesine güzelleştir-
ilmiş olmasından dolayı büyük mutluluk duyuyoruz” dedi.
(BU BİR İLANDIR)

On binlerce vatandaşın ziyaret ettiği
Aydın Kitap Fuarı’nın son gününde sevilen
yazar Ahmet Ümit okurları ile buluştu.
Ahmet Ümit’in söyleşisine katılmak ve
kitaplarını imzalatmak isteyen vatandaşlar
uzun kuyruklar oluşturdu. Aydın Kitap
Fuarı’na katılarak yayınevlerinin stantlarını
gezen, eserleri inceleyen ve yazarlar ile
tanışma fırsatı yakalayan vatandaşlar, Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’na teşekkür etti.

BÜYÜKŞEHİR’İ KUTLUYORUM
Aydın Kitap Fuarı’na katılarak

Aydın’dan ve çevre illerden gelen okurları
ile buluşan Ahmet Ümit, “Aydın’da
bulunmaktan çok mutluyum. Aynı zamanda
Aydın Büyükşehir Belediyesi’ni kutluyorum
çünkü burası tarihi bir bina, Aydın Tekstil
binası. Burayı bir fuar alanına çevirdiler ve

çok anlamlı bir şey oldu, ilk kez de Aydın
Kitap Fuarı düzenlendi. Ben de bu dönem
buraya katılan pek çok yazardan birisiyim ve
çok mutluyum. Çağdaşlaşma denen şey
kitap ile olur, sanat ile olur. Eğer edebiyat
yoksa, kültür yoksa çağdaşlaşma olmaz.
Çocuklarımızın ve insanlarımızın ruhlarının
eğitimi çok önemlidir, bunu sağlayacak olan
tek şey de kültür, sanat ve edebiyattır.
Büyükşehir Belediyesi’ni kutluyorum, fuarın
devamını diliyorum, sürekli hale gelmesini
diliyorum. Bütün Aydınlılara sevgilerimi
yolluyorum” sözleriyle Aydın Kitap
Fuarı’na ev sahipliği yapan Aydın
Büyükşehir Belediyesi’ne teşekkür etti.

ÖZLEM HANIMA TEŞEKKÜR
Aydın Tekstil Parkı alanının

kamulaştırılarak vatandaşların hizmetine
açılmasından, Fuar Aydın alanının Aydın’a

kazandırılmasından dolayı mutluluk
duyduğunu belirten İbrahim Kuruüzümcü,
“Aydın Tekstil Park çok güzel bir yer.
Birkaç defa geldim ben, ilk girdiğimizde de
‘Çocukluğumu anımsadım’ dedim
hanımıma. Bir de Özlem Hanıma özel olarak
teşekkür ettim. Bugün burada şu manzarayı
gördüğümde de daha çok teşekkür etmek
geldi içimden Aydın’a böyle bir şey
kazandırdığı için. Vatandaşlarımız da
gördüğüm kadarıyla fazlasıyla rehavet
göstermiş. Özlem Hanımı tebrik ediyorum,
Aydınlılar adına teşekkür ediyorum” dedi.

Fahriye Kuruüzümcü ise “Eşim ile
buraya geldik, ziyaret ettik. Çok beğendik,
çok güzel. Özlem Çerçioğlu’na özellikle
teşekkürlerimi bildiriyorum” diye konuştu.

Üniversite öğrencisi Fadime İnan,
Aydın’da düzenlenen kültür ve sanat
etkinlikleri nedeniyle gençler adına Başkan

Çerçioğlu’na teşekkür etti. İnan, “Bence çok
güzel, birçok yayınevi var. Ahmet Ümit’te
gelmiş bugün, en sevdiğim yazar. Aydın’da
böyle şeyler görmek güzel. Bence güzel
çünkü kitaplarını okurken kendimizden bir
şeyler katarak okuyoruz canlı olarak
karşılaşmak da, yüz yüze görüşmek de güzel
oluyor. Sınıf öğretmenliği okuyoruz,
Öğretmenler Günü olduğu için de buluşarak
Aydın Kitap Fuarı’na geldik. Özlem
Çerçioğlu’nu çok seviyorum, bize
sundukları için de teşekkür ederim”
ifadelerini kullandı.

Yazar olmak istediğini ve Aydın Kitap
Fuarı’na katılarak yazarlardan tavsiyeler
aldığını ifade eden Betül Dinçer ise,
“Yazmaya ilgim var, ben de yazar olmak
istiyorum o yüzden de burada yazarlardan
tavsiye aldım” diye konuştu. (BU BİR
İLANDIR)

Ziyaretçileri bekliyor Çalışmalarla Aydın 
çiçek gibi oluyor

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu tarafından kent genelinde yaşayan 260
binden fazla emekli için başlatılan “Emekli Kart”
projesi emeklilerin yüzünü güldürmeye devam
ediyor.

Bugüne kadar 107 bin 723 emeklinin kullandığı
Emekli Kart ile vatandaşlar Halk Ege Et
şubelerinde et ve süt ürünlerinde yüzde 20’lik
indirimden faydalandı. 

Türkiye’ye örnek oldu
Emekli olduğu gibi hemen emekli karta

başvurduğunu kaydeden Yüksel Gökçe, “Yüzde

yirmilik bir indirim bizim için büyük bir meblağ. Bu
proje ile soframızda etli yemek arttı. Daha önce
büyükşehirlerde böyle bir şey yoktu. Sağ olsun
Özlem Başkanımız bu konuda önderlik yaptı.
Bütün Türkiye’ye de yayılmaya başladı. Emekli
Kart ile Özlem Çerçioğlu Türkiye’ye örnek oldu.
Sadece bu da değil ulaşımda da Özlem Başkan
emeklilere çok destek oluyor.  Kendisine
emeklilere verdiği desteklerinden dolayı teşekkür
ederim” diye konuştu.

Emekli olduğu halde çalışmaya devam ettiğini
ifade eden Fadime Ersel, “Halk Ege Et’teki et ve
süt ürünlerindeki indirim ile cebime param kalıyor.

Bu da benim için ekmek parası oluyor. Halk Ege Et
olmasa hiçbir şekilde et alamayız.  Halk Ege Et
sayesinde evimize et ve süt ürünleri giriyor.  Bunlar
temel gıda ihtiyaçları. Ben isterim ki evime çok çok
protein alayım çocuklarıma yedireyim. Maalesef
günümüz şartlarında aldığımız aylıkla alabildiğimiz
bu kadar. Özlem Başkanımızın her zaman
arkasındayım her zaman destekçisiyim. Ulaşımda
da biz emeklilere kolaylık sağladı. Başkanımızın
bize sağladığı her imkandan faydalanamaya
çalışıyorum. Özlem Başkanımızı seviyorum,
kendisini tebrik ediyorum” diye konuştu. 
(BU BİR İLANDIR)

Emeklilerden Başkan Çerçioğlu’na “Emekli Kart” teşekkürü

Aydın Kitap Fuarı’nda Ahmet
Ümit okurlarıyla buluştu
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Manisa'nın Alaşehir ilçesinde faaliyet
gösteren Yunus Emre Derneği üyeleri ve
gönüllüleri haftanın iki günü dernek binasında
gözleme, erişte, mantı gibi ürünleri üreterek,
düzenlenen etkinliklerle satış yapıyor.
Satışlarını öğrenciler için gerçekleştiren
dernek üyeleri ve gönüllüleri elde ettikleri
gelirle de 220 üniversite öğrencisine burs
imkanı sağlıyor. Sabah erken saatlerde dernek
binasına gelen kadınlar büyük bir özveriyle
hazırladıkları ürünlerle hem ilçe halkının

sağlıklı
beslenmesine
katkı verirken
öğrencilerin
eğitim
ihtiyaçlarını da
karşılıyor.

Hem aidatlarla
hem de dernek
ürünlerinin
satışıyla
öğrencilere burs
sağladıklarını
ifade eden
Alaşehir Yunus
Emre Derneği
Başkanı Ayşe
Köseoğlu,
"Dernek olarak
burs verdiğimiz
220 tane
üniversite öğrencimiz okuyor. Dernekte
üyelerimiz ve gönüllülerimizle beraber
çalışıyoruz ama tabii ki bizim
çalışmalarımızın buna yetmesi mümkün değil,
aynı zamanda bizim öğrencilerimize destek
veren aylık aidat yatıran 100 tane gönüllü
sponsorumuz var. Hepimiz gönüllüyüz.
Kendimiz üretiyoruz, kendimiz satıyoruz.
Gözleme, mantı, makarna gibi ürünler üretip

satıyoruz. Bir kısmına yetiyoruz, bir kısmını
da sponsorlarla karşılıyoruz. Gelirimizi bu
şekilde karşılıyoruz. Amacımız
memleketimizdeki üniversitede okuyan
ihtiyaç sahibi öğrencilerimize faydalı
olabilmek. Derneğimizin 50 tane üyesi var,
bunun yanında gönüllü yardımcılarımız da
bize destek oluyorlar" dedi.

Hayırlı evlat olsunlar
gönüllüsü Emine Yılmaz, "Çocuklarımız

vatana millete hayırlı
birer evlat olsunlar diye
burada çalışıyoruz.
Onların okulu bitirip
bizim yanımıza
geldikleri zaman çok
mutlu oluyor, onlarla
gurur duyuyoruz.
Oğlum İstanbul'da 6
senedir öğretmen.
Benim çocuğum da
buradan burs alarak
okudu. Ben de 15
senedir buraya gelerek
yardım ediyorum. Yeter
ki çocuklarımız okusun,
çocuklarımızın geleceği
güzel olsun.
Devletimize
milletimize hayırlı evlat
olsunlar" dedi.

14 yıldır derneğe destek verdiğini
söyleyen dernek gönüllüsü Ayşe Çopuroğlu,
"Torunlarımı okuttum. 14 yıldır buradayım.
Yardım ettiğimiz evlatlarımız mezun olup
geliyorlar. Onlarla gurur duyuyoruz.
Vücudum bedenim sağlıklı olduğu sürece
yardım edeceğim. Yavrularımız okusun,
vatana millete hayırlı olsunlar diye buraya
geliyoruz" ifadelerini kullandı.

Kendileri üretip satarak
öğrenci okutuyorlar

26 Kasım 2024 Salı
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Turizm kenti Kuşadası, yıllardır beklediği dev projelere Başkan Ömer Günel ile kavuşuyor

Kuşadası’nda hizmet
çağı devam ediyor
Kuşadası’nda hizmet
çağı devam ediyor
Kuşadası’nda hizmet
çağı devam ediyor
Kuşadası’nda hizmet
çağı devam ediyor
Kuşadası’nda hizmet
çağı devam ediyor
Kuşadası’nda hizmet
çağı devam ediyor
Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel tarafın-

dan projelendirilen ‘Kuşadası Lütfi Suyolcu Kent
Meydanı ve Yaşam Merkezi’ ile ‘Kuşadası Yaşam,
Kültür ve Spor Merkezi’ projelerinin yapım çalış-
maları tüm hızıyla sürüyor. Dev projelerin tamam-
lanmasıyla Kuşadası, uzun yıllardır ihtiyaç duyduğu
iki yeni sosyal yaşam alanına daha kavuşacak.   

Kuşadası’nın uzun yıllardır hayalini kurduğu,
tarihinin ilk kent meydanına ve toprak saha olarak
bilinen alanda kentin kültür, sanat ve spor faaliyet-
lerini tek çatı altında toplayacak olan Kuşadası
Yaşam, Kültür ve Spor Merkezi’ne kavuşmasına
kısa bir süre kaldı. Konum ve detayları ile dikkat
çeken projeler, kentin kültür, sanat ve etkinlik alanı
ile otopark sorununu çözüme kavuştururken
barındırdığı yeşil alanlar ve farklı kesimlere hitap
eden rekreasyon alanları ile de kentte modern ve es-
tetik bir atmosfer yaratacak. 

Kuşadası kent merkezinde bulunan belediye
hizmet binasının yıkılması ile 20 bin metrekarelik
alanda yapımına başlanan ve inşası sürmekte olan

Lütfi Suyolcu Kent Meydanı ve Yaşam Merkezi
projesi kapsamında 38 dükkan, 2 katlı 600 araçlık
otopark, 500 kişilik bir amfi tiyatro, çocuk oyun
alanları ve yürüyüş yolları bulunacak. Dutlu Park
olarak anılan Yunus Emre Parkı’nı da koruma altına
alan Kent Meydanı projesinin yüzde 45’i yeşil alan-
dan oluşacak. Kent Meydanı, özgün mimarisi,
peyzajı, kültür-sanat ve sosyal etkinlik alanları ile
Kuşadası’nın enerjisini yükseltecek önemli bir ka-
musal alan olarak işlev görecek.

TOPRAK SAHADA YAŞAM ALANI
Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel tarafın-

dan kente değer ve kalite katmak amacıyla geliştir-
ilen dev vizyon projelerinden bir diğeri olan
Kuşadası Yaşam, Kültür ve Spor Merkezi’nin inşası
toprak sahada başladı. Yapım çalışmaları Lütfi Suy-
olcu Kent Meydanı ve Yaşam Merkezi ile eş za-
manlı olarak devam eden proje, Türkiye’nin en
önemli turizm kentlerinden olan Kuşadası’nın ka-
palı etkinlik alanı sorununu nihai olarak çözüme

kavuşturacak. Kuşadası Şehit Kaya Aldoğan
Anadolu Lisesi'nin yanında yer alan eski toprak sa-
hada yükselecek olan Kuşadası Yaşam, Kültür ve
Spor Merkezi, barındırdığı yeşil alan ve rekreasyon
alanı ile de kent merkezine önemli bir sosyal can-
lılık getirecek. 

Kuşadası Yaşam, Kültür ve Spor Merkezi,
toplam 10 bin metrekare alan üzerine inşa edilecek.
Yüzde elliden fazlası yeşil alan ve rekreasyon alanı
olarak projelendirilen merkez, ev sahipliği yapacağı
tiyatro ve etkinlik salonunun yanı sıra engelsiz
yaşam merkezi, spor alanı ve sosyal donatı alanı da
barındıracak. Kent merkezinde yer alması nedeniyle
Kuşadası sakinleri ve ziyaretçiler açısından oldukça
ulaşılabilir bir konumda yer alan merkez, otoparkı
ile de otopark sorununu hafifletecek. 

Göreve geldikleri günden bu yana Kuşadası’na
değer katan birçok projeyi yaşama geçirdiklerini be-
lirten Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel,
“Kentimizi daha da güzelleştirmek ve modern bir
turizm kenti haline getirmek için ekip

arkadaşlarımla birlikte ikinci hizmet dönemimizde
de durmadan çalışıyoruz. En önemli projelerimiz-
den biri olan Lütfi Suyolcu Kent Meydanı ve
Yaşam Merkezi’nin yapımı hızla sürüyor. Projem-
izin tamamlanması ile hemşehrilerimiz nihayet uzun
yıllardır bekledikleri Kuşadası’nın ilk kent mey-
danına kavuşacak. Kent Meydanı’nın ardından
şimdi de Kuşadası Yaşam, Kültür ve Spor
Merkezi’nin inşasına başladık. Mümkün olan en
kısa sürede tamamlayacak olduğumuz projelerimiz
ile kentimize çok önemli iki sosyal yaşam alanı
daha kazandırmış olacağız. Kuşadalı hemşehriler-
imin uzun yıllardır beklediği ve önceki belediye
başkanları tarafından projelendirilip kamuoyu ile
paylaşıldığı halde bir türlü yaşama geçirilemeyen
projeleri kentimizle buluşturacak olmanın mutlu-
luğunu yaşıyoruz. Kuşadası’nda hizmet çağı yaşan-
maya devam edecek” diye konuştu.  n BU BİR
İLANDIR
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Konak Belediyesi Veteriner İşleri
Müdürlüğü, patili dostları satın
almayıp sahiplenmenin önemine
dikkat çekilen ve farkındalık
yaratmayı amaçlayan anlamlı bir
etkinliğe ev sahipliği yaptı. Can
dostlarla patiseverleri bir araya
getiren etkinliğe katılanların sevmeye
doyamadığı kedi ve köpeklerden dört
tanesi ömürlük yuvalarına kavuştu. 

Patiseverlerin yoğun ilgi
gösterdiği etkinlikte sahiplenmenin
önemine dikkat çekildi. 

Online sistem
Sokak hayvanlarına yönelik

gerçekleştirdiği çalışmalarla
dikkatleri üzerine çeken Turgutlu
Belediyesi, Geçici Hayvan Bakım
Evinde bulunan sahipsiz can dostları
sahiplenmek isteyen vatandaşlar için
online başvuru hizmetini
uygulamaya aldı. 

Turgutlu Belediye Başkanı Çetin
Akın, “Sevimli can dostlarımızı yeni
ve sıcak yuvalarına kavuşturmak
amacıyla evcil hayvan sahiplendirme
web sitemizi hemşerilerimizin
kullanımına açtık. Bu sayede
hayvanseverlerimiz çok daha pratik
bir şekilde sahiplenme sürecini
başlatabilecek. Projemizin amacı;
sokakta sahiplenmek zorunda kalan
can dostlarımızı sahiplenmek isteyen
hemşerilerimize yol göstermek ve
onların daha huzurlu bir ortamda

yaşamasını sağlamak. Buradan tüm
Turgutlulu hemşehrilerime sokakta
yalnız yaşayan can dostlarımızı
sahiplendirmeye davet ediyorum”
dedi.

Menteşe Belediye Başkanı
Gonca Köksal, Muğla Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreteri Tayfun
Yılmaz ve Muğla Veteriner
Hekimleri Odası Başkanı Serkan
Alpözen tarafından imzalanan
protokol kapsamında; sahipsiz sokak
kedi ve köpekleri, Menteşe
Belediyesi ekipleri tarafından
yakalanarak poliklinik ve hayvan
hastanelerinde kısırlaştırıldıktan
sonra Muğla Büyükşehir
Belediyesi’ne ait geçici hayvan
bakımevine gönderilecek.

Köksal, protokolün uzun süredir
gündemlerinde olduğunu, ancak
“Hayvanları Koruma Kanununda
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun
Teklifi”nin kabul edilmesiyle
güncellendiğini belirterek şu ifadeleri
kullandı: “Hayvan dostlarımıza zarar
vermeden onların rehabilite
edilmelerini, sağlıklı ve güvenli bir
şekilde yaşamalarını ve
sahiplendirilmelerini sağlamak için
yasal olarak neler yapabileceğimizi
belirledik. Diğer belediyelere de
örnek olması amacıyla bir yol
haritası çıkardık ve bugün
protokolümüzü imzalıyoruz.” 

Anne Kart Projesi ile
Büyükşehir Belediyesi’nden
halk kart desteği alan, sosyo-
ekonomik durumu iyi olmayan,
0-4 yaş çocuğu olan anneler il
içindeki toplu taşıma
araçlarından ücretsiz
yararlanacak. Annelere 60
ücretsiz biniş hakkı ve ücretsiz
kişiselleştirilmiş kart basım
desteği sağlanacak. 

Muğla Büyükşehir Belediyesi
sosyal belediyecilik hizmetlerine
bir yenisini daha ekleyerek
‘Anne Kart’ uygulamasına
başlattı. Anne Kart uygulaması
ile sosyo-ekonomik durumu iyi
olmayan 0-4 yaş çocuğu olan
annelerin il genelinde toplu
ulaşımdan ücretsiz faydalanması
için hayata geçirildi. Halk kart
uygulamasından faydalanan 0-4
yaş çocuğu olan annelere
otobüslere 60 biniş hakkı,
ücretsiz olarak kişileştirilmiş
kart basım desteği sağlanacak. 0-
4 yaş çocuğu olan annelere
verilecek olan 60 biniş hakkının
ücretini Muğla Büyükşehir

Belediyesi karşılayacak. 

Destek olacağız
Kıyı Ege Belediyeler Birliği

ve Muğla Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Aras
öğrencilere, öğretmenlere ve 60
yaş üstü vatandaşlara yapılan
ulaşım indirimlerinden sonra
annelere de “Anne Kart” ile

ulaşımda ücretsiz dönemi
başlattıklarını söyledi ve sosyal
desteklerin devam edeceğini
belirtti. Başkan Aras;
“Ülkemizin içinde bulunduğu
ekonomik koşullarda tüm
vatandaşlarımıza destek
olabilmek için projeler üretiyor,
onlara moral olmaya çalışıyoruz.
“Anne Kart”uygulamamızı

başlatarak ulaşım hizmetini
annelerimize ücretsiz hale
getirmeyi amaçladık.
Belediyemize başvuran, şartları
uyan annelerimiz “Anne Kart”
ile ulaşımdan ücretsiz
yararlanacak. Büyükşehir
Belediye’mizin de ailelerimizin
bütçelerine bir nebze olsun
katkısı olacak” dedi. 

Muğla’da annelere destek olmak için ‘Anne Kart' uygulamasını başlatıldı

Sokak hayvanları için seferberlikSokak hayvanları için seferberlikSokak hayvanları için seferberlikSokak hayvanları için seferberlikSokak hayvanları için seferberlikSokak hayvanları için seferberlik

Binlerce aileye ‘Anne
Kart’ uygulaması

Ücretsiz su tasarruf
aparatı 

Su kaynaklarının daha verimli
kullanılarak geleceğe daha yaşanabilir
bir Denizli bırakmak için çalışan
Büyükşehir Belediyesi DESKİ,
Bayramyeri Meydanı’nın ardından Gazi
Bulvarı’nda da ücretsiz su tasarruf
aparatı dağıtmaya başladı.
Musluk başlıklarına takılarak su akışını
düzenleyen ve yüzde 40 tasarruf
sağlayan su tasarruf aparatlarını Gazi
Bulvarı’ndaki Candoğan Parkı önünde
kurduğu stantta dağıtan DESKİ,
burada vatandaşları su protokolüne de
dahil ediyor. İki dağıtım noktasının
yanında vatandaşlar,
www.deski.gov.tr’den de su tasarruf
aparatı için müracaat edebiliyor.

Masa başında değil
sahada çözüm

Bodrum Belediye Başkanı Tamer
Mandalinci, Farilya ve Gündoğan
mahallelerinde esnaf ve vatandaşlarla
bir araya geldi. Esnaf ve vatandaşları
dinleyerek sorunları yerinde tespit eden
Başkan Mandalinci, Farilya Mahalle
Muhtarı Akın Yılankaya ve Gündoğan
Mahalle Muhtarı Ali İneci’yi de
makamlarında ziyaret etti. Atatürk
Caddesi üzerinde bulunan eski hizmet
binasındaki bakım, onarım çalışmaları
ile kreş ve etüt merkezi olarak hizmet
verecek binayı da inceleyen Başkan
Mandalinci, ilgili müdürlerden
çalışmalar hakkında bilgi aldı.

Kırgöz projelerini
vatandaşlara anlattı

Dikili Belediye Başkanı Adil Kırgöz,
Salihler Mahallesinde ikamete eden
hemşehrileriyle bir araya geldi,
Belediye Başkan Yardımcıları Figen
Gençay, Ali Kayacan, Şahin Sarıkaya,
meclis üyeleri, birim müdürleri ve
amirleri ile birlikte vatandaşların
taleplerini, önerilerini birebir dinleyen,
notlar alan Başkan Kırgöz, yeni
dönemde hayata geçirecekleri projeler
hakkında bilgilendirmede bulundu.
Dikili’nin tüm mahallelerinde
buluşmaların devam edeceğini belirten
Başkan Kırgöz, “Önerilerini dinleyerek
notlarımızı aldık, çözümleri birlikte
konuştuk. Halkımızın sesini dinleyerek
ilçemize değer katmaya devam
ediyoruz” dedi.

Kadın girişimcilere
Gencay’dan destek

Didim Derneği Başkanı Filiz Hekimoğlu
ve Didim Ticaret Odası Kadın
Girişimciler Kurulu üyeleri Didim
Belediye Başkanı Hatice Gençay’ı
ziyaret etti. Ziyarette karşılıklı görüş
alışverişinde bulunuldu. 
Didim Belediye Başkanı Hatice
Gençay, “Kadın girişimcilerimiz ve sivil
toplum kuruluşlarımızla iş birliğimizi
artırmak ve ortak projeler geliştirmek
adına fikir alışverişinde bulunduk.
Didim’imizin gelişimine değer katacak
her adımda kadınlarımızın gücünden
yararlanmaya, onlarla birlikte daha
güzel bir geleceğe yürümeye devam
edeceğiz” ifadelerini kullandı.
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Gediz Havzası Erozyonla Mücadele,
Ağaçlandırma, Çevre ve Kalkınma (GEMA)
Vakfı yönetimi, İzmir ve Manisa ovasının
sulanmasında büyük öneme sahip Gediz
Nehri'ndeki kirliğin kaynaklarını açıkladı.
Bölgede faaliyet gösteren organize sanayi
bölgelerinin arıtma sistemlerinin bulunmadığına
dikkat çeken GEMA
Vakfı Yönetim Kurulu
Başkanı Şener
Kilimcigöldelioğlu, arıtma
tesisi kurmayan belediye
ve organize sanayi
bölgelerine dava
açacaklarını söyledi.

Murat Dağından
başlayarak Ege
Denizinden Foça
yakınlarında döküldüğü
deltaya kadar elliye yakın
yan dereyi içine alan Gediz Nehri, geçtiği Uşak,
Kütahya, Manisa, İzmir ve Denizli illeri için hem
bir tarımsal sulamada hem de ekolojik çeşitlilik
için önemli bir konumda. Son dönemlerde kirlilik
nedeniyle balık ölümlerinin yaşandığı ve tarımsal
sulamada artık kullanılamaz hale gelen Gediz
Nehrinin kurtarılması amacıyla GEMA Vakfı yol
haritasını açıkladı.

Kirlilik yapılan bölgeleri açıklayan
Kilimcigöldelioğlu, “Gediz'i en çok kirleten yer
Turgutlu Organize Sanayi Bölgesi. 27 yıldır
arıtma tesisi kurmadılar. Turgutlu, Manisa ve

Menemeni kirletiyor. Kemalpaşa Bağyurdu
Organize Sanayi Bölgesi'nin arıtma tesisi yok. O
da kirletmeye devam ediyor. Akhisar Zeytin
Organize Sanayi Bölgesi kirletmeye devam
ediyor. Kula tabakhaneleri, dericiler kirletmeye
devam ediyorlar. Organize sanayi bölgeleri
dışında yüzlerce fabrika var. 150'ye yakın zeytin

yağı fabrikaları kirletmeye
devam ediyor. Çareyi
söyleyeyim, valiler görevde 2
yıl değil en az 4 yıl görevde
kalması gerekiyor. İzmir'de
Küçük Menderes'i
çözebilirler. Sadece İzmir'den
akıyor. Ancak Gediz için
İzmir, Manisa, Kütahya,
Uşak, Denizli, Aydın ve
Balıkesir'den gelen bölge var.
Bunu çözmek daha da sıkıntı
oluşturuyor. Arıtması

olmayan belediyelerin hepsini mahkemeye
vereceğiz” ifadelerini kullandı.

Çevre kirliliği nedeniyle kesilen cezalardan
tahsil edilen paraların su ve havza kurullarına
gönderilmesi gerektiğini söyleyen
Kilimcigöldelioğlu, “Ben görüyorum mesela
Tarım ve Orman Bakanlığı tabelalara “İzmarit
atmayın” yazıyor. Ceza uygulayın. Sağlık
Bakanlığı sigara konusuyla ilgili kamu spotu
yayınlıyor. Ceza uygulanması gerekiyor.
Cezalardan gelen paralar da Gediz Havza
Yönetim Kuruluna verilmeli” diye konuştu.

Enerji alanındaki çalışmalarıyla dünyanın ve ülkemizin
sayılı bilim insanları arasında yer alan Türkiye Bilimler
Akademisi (TÜBA) Asli Üyesi Prof. Dr. Arif Hepbaşlı,
Türkiye’nin enerjideki dışa bağımlılığı nedeniyle her yıl 10
milyarca dolar kaynak harcadığını hatırlattı.

Hepbaşlı, “Ülkemizde, enerjinin yaklaşık yüzde 40’ı
konutlarda kullanılıyor ve bunun da yüzde 85’i ısıtma ve
soğutma harcamalarına gidiyor. Yalıtımsız binalarda ısıtma
ve soğutma yaparken yalıtımlı binalara göre iki kat enerji
harcıyoruz. En temiz, ucuz, yerli ve milli enerji; israf
edilmeyen, verimli kullanılan enerjidir. Çok küçük detaylara
dikkat ederek, bazı alışkanlıklardan vazgeçerek, binalarımıza
ısı yalıtımı yaparak, doğru cihazları kullanarak ciddi tasarruf
elde etmemiz mümkün. Yakıt ya da elektrik tüketimleri
düşük, verimliliği yüksek ve düşük emisyona sahip çevreci
cihazlar tercih edilmeli. Cihazların enerji tasarruf özelliği
olmalı, 1 saatteki yakıt tüketimi en az olan tercih edilmeli.
Yapılan hesaplamalar; tüm bunlara gereken önemi
gösterdiğimiz takdirde enerji harcamalarımızda en az yüzde

20-30 oranında tasarruf olacağını gösteriyor” dedi.
Prof. Dr. Arif Hepbaşlı, “Elektrikli soba diye bilinen

ısıtıcılar, kullandığı her 1 kW elektrik gücü için ısıtılacak
alana 1 saatte en fazla 1 kWh enerji verir. Bu cihazların
kullanımı hem bütçemiz hem de enerji verimliliği açısından
hiç iyi değildir. Klimalar veya ısı pompalarıyla ısınma tercih
ediliyorsa mutlaka alacağınız cihazın, etki katsayısı olarak
adlandırdığımız COP değerine bakmanız gerek. COP değeri,
bize o cihazın 1 birim enerjiyle kaç birim ısı değeri ürettiğini
ifade eder. A sınıfı klimalarda, COP değeri 3,60 ve üzeridir.
Yani klimanız daha az elektrik harcayacak ve daha çok
ısıtma sağlayacak demektir. A sınıfı klimalarla kıyaslayınca,
elektrikli ısıtıcıların aynı miktardaki ısı enerjisini elde etmek
için yaklaşık 3 kat daha fazla elektrik enerjisine ihtiyaç
duyacakları ortada. Klima ilk başta pahalı gibi görünebilir,
ancak ödeyeceğiniz faturayı düşündüğünüzde uzun sürede
elektrikli ısıtıcıya göre hem kendini amorti edecektir hem de
elektriğinin büyük bir kısmını ithal kaynaklarla üreten
ülkemizde, enerji verimliliği için önemlidir” diye konuştu.

Boğaziçi Üniversitesi İklim
Değişikliği ve Politikaları
Uygulama ve Araştırma Merkezi
Yönetim Kurulu Üyesi Prof. Dr.
Murat Türkeş, İzmir'in coğrafi
konumu nedeniyle iklim
değişikliğinin olumsuz
etkilerinden yüksek derecede
etkilendiğini belirtti.

İzmir'de yılın herhangi bir
ayında şiddetli ve aşırı kuraklık
yaşanma olasılığının oldukça
yüksek olduğunu dile getiren Prof.
Dr. Türkeş, kentin sıcak hava
dalgalarından etkilenen, yüksek
sıcaklıkların rekor kırdığı
yörelerden biri olduğunu

vurgulayarak, bu açıdan
Türkiye'nin de iklim değişikliği
açısından sıcak noktalarından
birisini oluşturduğuna dikkat
çekti.

Türkiye'nin büyük bir
bölümünde olduğu gibi İzmir'de
de su tasarrufu ve yönetimini
ciddi bir proaktif ve bütüncül su
yönetiminin bütün aşamalarının
etkin bir şekilde uygulanmalı.
Çünkü, İzmir'de en büyük
sorunlardan bir tanesi su. Bugün
böyle, gelecekte İzmir'in kuraklık
ve su kıtlığı sorunu daha da
artacak. İklim değişikliği
modeline dayalı sıcaklık, yağış ve

iklim tipi projeksiyonlarına
baktığımızda, İzmir ve
Türkiye'nin pek çok ilinde olduğu
gelecekte bugünden çok daha
sıcak ve kurak, kuraklık
olaylarının sıklık süresinin çok
daha artacağı, sıcak hava
dalgalarının sıklık ve süresinin
çok daha yüksek düzeylere
çıkabileceği bir iklimin etkisi
altına girecek. 

Prof. Dr. Türkeş, “İzmir'de
hortum benzeri şiddetli hava
olaylarının gelecekte sıklığı
artabilir. Çünkü daha sıcak bir
dünyada buharlaşmanın daha
yüksek olması hidrolojik döngüyü

kuvvetlendiriyor ve konvektif
kararsızlık olaylarını arttırıyor.
Bir yandan kuraklıklar, diğer
yandan aşırı yağışlar yaşanıyor.
İzmir, Akdeniz iklimine sahip pek
çok ilimizde olduğu gibi gelecek
için öngörülen iklim
değişikliklerinden orta ve yüksek
düzeyde etkilenebilirliği olan bir
il. Orta ve kötümser iklim
değişikliği senaryolarına göre,
İzmir, 2050, 2070, 2100'lerde
günümüze kıyasla çok daha sıcak
ve kurak, şiddetli hava ve iklim
olaylarının yaşandığı, afetlerin
sıklığının arttığı bir kent olabilir”
diye konuştu. 

Gediz Nehri’ni kirleten
bölgeler açıklandı

Faturalarda tasarruf ettiren öneriler

Daha sıcak, daha
kurak olacak!

26 Kasım 2024 Salı
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